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Open brief aan de gemeenteraad van Goirle, 
 
 

Over duurzaamheid, dienstbaarheid en de blaadjes van de bomen. 
 
Als in  de herfst de blaadjes van de bomen zijn gevallen en als een warme deken van 
moeder natuur het bodemleven beschermen tegen de ontberingen van de winter 
………………………………………………….dan komen de bladblazers. 
Het zou zo maar een klassiek sprookje kunnen zijn over het wrede lot dat de natuur treft; 
een soort vertelling als in het boek Waterschapsheuvel (zie ook hst.50: “En tenslotte”).  
 
Al jarenlang verbaas ik me over het over-enthousiaste en intensieve bladblaaswerk waarmee 
ieder jaar weer in herfst en winter in het gemeentegroen wordt huisgehouden. 
Gelukkig blijk ik daarin niet alleen. 
 
Tot mij genoegen las ik in het Goirles Belang van december het artikeltje van Jan Hes van 
het B-team in Goirle over “Groenbeheer door de gemeente”, waarin hij een oproep doet om 
te stoppen met onnodig en onverstandig bladblazen. 
Hij onderbouwt dat met overtuigende argumenten die erop neerkomen dat hiermee de basis 
van het ecosysteem fundamenteel wordt aangetast. 
Alleen hoe krijg je dat veranderd?  
 
Het inzicht dat deze bladblazerij uiteindelijk resulteert in min of meer dode grond met de 
eigenschappen van beton dringt kennelijk moeizaam tot niet door in de praktijk. 
Jaren geleden heb ik de gemeente al eens gevraagd om dit aan te passen, maar was het 
weerwoord dat het “nu eenmaal” in het langjarig onderhoudscontract stond. 
Kennelijk staat dat er nog steeds in: duur, irrationeel en niet passend bij natuurlijk 
groenbeheer, en volstrekt immuun voor de officiële beleidsambities. 
 
In het Bestuursakkoord van Goirle “duurzaam en dienstbaar” staan bevlogen woorden als: 

- ”In het openbaar groen willen we biodiversiteit bevorderen”, en dat 
- de gemeente de inwoners beter wil betrekken bij de omgang met de leefomgeving.  

 
Met als basis de oproep van Jan Hes als burgerinitiatief doe ik maar weer eens een 
interactieve poging om de werkelijkheid te veranderen met deze open brief. 
De oproep lijkt mij een uitgelezen kans om de biodiversiteits-ambities van het 
bestuursakkoord een stap verder te helpen. 
 
Ik stel dan ook voor dat de gemeenteraad dit onderwerp op de agenda zet met als doel om 
het energievretende, lawaaiige en natuurvijandige bladblazen in al het gemeentegroen te 
stoppen. 
 
Op naar een duurzame en dienstbare oplossing! 
 
Met vriendelijk groeten, 
   

 


